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Protokół NR 12/2024  

z  

obrad Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna  

dnia 17.05.2024  

  

17 maja 2024 w sali nr 205 Urzędu Miejskiego w Cieszynie od godziny 16
00

 do 

godziny 18
44

 odbyły się obrady Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, w których wzięło 

udział 11 członków.  

 

    

Porządek posiedzenia:   

  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji. 

5. Rozmowa z przedstawicielem Teatru im. Adama Mickiewicza na temat współpracy 

z Młodzieżową Radą Miejską Cieszyna. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu komisji. 

7. Dyskusja na temat stojaków rowerowych w okolicach cieszyńskich szkół. 

8. Rozważenie złożenia wniosku w sprawie udziału młodzieży w renowacji ławek. 

9. Omówienie dotychczasowej realizacji planu pracy Rady. 

10. Przedstawienie dotychczasowych ustaleń w sprawie Budżetu Obywatelskiego. 

11. Wniosek Komisji informacyjnej w sprawie ułatwienia prowadzenia mediów 

społecznościowych Rady. 

12. Omówienie promocji Rady. 

13. Omówienie propozycji organizacji zawodów sportowych. 

14. Omówienie funkcjonowania Rady. 

15. Omówienie składów grup roboczych Rady. 

16. Interpelacje i wnioski Radnych. 

17. Oświadczenia i sprawy różne. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

 

Obecni:  

1.     Cholewa Bartosz  

2.     Greniuch Judyta  

3.     Gronowska Klaudia  
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4.     Jagiełło Paulina 

5.     Janik Norbert 

6.    Lipa Patryk  

7.     Łagowski Jan  

8.     Markiewicz 

Matylda   

9.     Skark Laura  

10. Spandel Wojciech  

11. Spyrka Jacek  

12. Targosz Kamil  

13. Natalia Troszok 

14. Woltman Dominik 

15. Worek Nikola 

 

Ilekroć w tym protokole jest mowa o Radzie należy przez to rozumieć Młodzieżową Radę 

Miejską Cieszyna. 

 

Ilekroć w tym protokole jest mowa o Teatrze należy przez to rozumieć Teatr im. Adama 

Mickiewicza w Cieszynie. 

 

  

Ad 1.   

   

Zgodnie z zapisem § 25 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna, przyjętego 

uchwałą nr XLIX/595/23 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 26 stycznia 2023 roku, posiedzenie  

Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna zwołał Przewodniczący Młodzieżowej Rady 

Miejskiej Cieszyna.   

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej Cieszyna – Wojciech  

Spandel, przywitał wszystkich obecnych. Po sprawdzeniu kworum stwierdził, że obrady są 

prawomocne. Lista obecnych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 2.   

   

Żaden z radnych nie wniósł wniosku do porządku obrad. 

 

Ad 3.   

   

 Przewodniczący stwierdził, iż nikt nie wniósł poprawek do protokołu z X sesji Rady z 

22 marca 2024 wobec czego protokół został przyjęty. 
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Ad 4. 

  

Przewodniczący stwierdził, iż nikt nie wniósł poprawek do protokołu z XI sesji Rady 

z 19 kwietnia 2024 wobec czego protokół został przyjęty. 

 

 

Ad 5. 

 

 W. Spandel złożył zapytanie przedstawicielce Teatru im. Adama Mickiewicza - Pani 

Katarzynie Dendys-Koseckiej, pytając o sposób współpracy, jaki Rada mogłaby nawiązać z 

Teatrem - jak młodzież mogłaby zaangażować się w teatr oraz czy planowane jest powstanie 

młodzieżowej grupy teatralnej. 

 

P. Katarzyna Dendys-Kosecka opowiedziała Radzie o festiwalu “Teatr bez Granic”, 

podczas którego młodzież zwykle jest zaangażowana w wolontariat, dodała także, iż jest 

otwarta na wszelkie propozycje współpracy ze strony Rady. 

 

 K. Targosz zapytał gdzie młodzież mogłaby się zgłaszać, aby uczestniczyć w 

wolontariacie, na co (w kwestii festiwalu “Teatr bez Granic”) otrzymał odpowiedź, iż 

przeprowadzany jest wtedy przez Teatr nabór. 

 

P. Katarzyna Dendys-Kosecka zaznaczyła, że ciężko jest odpowiedzieć na pytanie o 

młodzieżową grupę teatralną, gdyż w chwili obecnej Teatr nie posiada pedagoga teatralnego, 

który mógłby takową grupę prowadzić. Jednak wspomniała, iż w wakacje będą organizowane 

dla młodzieży warsztaty z pisania sztuk. Przekazała także, że gdyby jednak młodzież 

wykazała się dużą potrzebą o stworzenie takiego przedsięwzięcie, to mimo, że byłoby to 

trudne ze względów logistycznych, nie jest niemożliwe. Zapytała Radę także jakie 

przeszkody, trudności zauważają ze strony młodzieży w kwestii uczestniczenia w życiu 

Teatru. 

 

W. Spandel zauważył, iż osobiście dostrzega brak wystarczającej ilości sztuk 

dramatycznych, klasycznych. 

 

P. Katarzyna Dendys-Kosecka odpowiedziała, iż jako, że teatr ma formę impresaryjną 

(oraz ze względów finansowych) nie jest  możliwe nieustanne wystawianie sztuki wysokiej. 

Jednak zaznaczyła, iż festiwal “Teatr bez Granic” jest czasem, podczas którego tylko taka 

sztuka jest wystawiana. 

 

W. Spandel zgodził się z przedmówczynią, dodał także, że młodzież prawdopodobnie 

doceniłaby większą liczbę sztuk opartych na lekturach. 

 

J. Greniuch dodała również, że interesujący dla młodzieży byłby większy wybór 

sztuk nowoczesnych, jednak wciąż, wzorowanych na klasykach. 
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P. Katarzyna Dendys-Kosecka zgodziła się z propozycjami Radnych, jednak 

zaznaczyła, że to szkoły muszą najpierw wykazać potrzebę, by takie sztuki organizowane 

były częściej, gdyż musi to być finansowo opłacalnie dla Teatru. 

 

M. Markiewicz nawiązała do słabego rozpromowania wśród młodzieży wydarzeń 

teatralnych, co za tym idzie możliwej roli Rady w rozpromowaniu tych wydarzeń. 

 

P. Katarzyna Dendys-Kosecka stwierdziłą, iż jak najbardziej, Teatr byłby bardzo 

chętny na taką współpracę, gdyż dałoby to teatrowi możliwość na budowanie wśród 

młodzieży przyszłych odbiorców Teatru. 

 

D. Woltman zapytał, czy w najbliższej przyszłości Teatru są plany stworzenia własnej 

grupy teatralnej. 

 

P. Katarzyna Dendys-Kosecka zaznaczyła, że obecnie priorytetowym zadaniem dla 

Teatru jest remont budynku i dopiero gdy ten projekt się zakończy będzie możliwe podjęcie 

działań w kierunku w którym wspomniał Radny D. Woltman.  

 

K. Targosz wracając do tematu promocji Teatru, poruszył kwestię braku instagramu 

Teatru i powiązał to z faktem, iż stworzenie go z pewnością byłoby dobrym krokiem w stronę 

zwiększenia zainteresowania młodzieży, gdyż to jest właśnie medium z którego korzystają oni 

najczęściej.  

 

P. Katarzyna Dendys-Kosecka stwierdziła, iż byłby to dobry obszar do realizowania 

się młodzieży dla teatru, w ramach współpracy Rady z nim. Na koniec wypowiedzi dodała 

także, iż Teatr jest bardzo otwarty na wszelkie propozycje ze strony zarówno Rady, jak i 

samej młodzieży. 

 

 

Przerwa w obradach 16
30

-16
35

  

 

 

Ad 6. 

 

 Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały NR XII/26/24 w sprawie zmiany składu Komisji do spraw Kultury i 

Sportu. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (11)  

Bartosz Cholewa, Judyta Greniuch, Paulina Jagiełło, Patryk Lipa, Jan Łagowski, 

Matylda Markiewicz, Laura Skark, Wojciech Spandel, Jacek Spyrka, Kamil Targosz, 

Dominik Woltman 
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NIEOBECNI (3) 

Klaudia Gronowska, Norbert Janik, Natalia Troszok 

 

Uchwała XII/26/2024 

 

 

Przerwa w obradach 16
50

-17
00

  

 
  
Ad. 7. 

 

 W. Spandel, jako, że zasięgnął wiedzy w omawianym temacie przedstawił Radzie 

sytuację związaną ze stojakami rowerowymi wokół Cieszyńskich szkół oraz problemów z 

jakimi pomysł musiałby się zmierzyć.  

 

 K. Targosz oraz B. Cholewa zaproponowali Radzie różne miejsca, w jakich dane 

stojaki mogłyby stanąć. 

 

 W. Spandel zaproponował wniesienie zapytania do Burmistrza Miasta o to, gdzie 

dane stojaki realnie mogłyby stanąć.  

 

 

Ad 8. 

 

 K. Targosz przypomniał Radzie, iż ten punkt został zawarty w planie pracy Rady oraz 

wspomniał, że Miejska Rada Seniorów złożyła wniosek o renowację ławek, w związku z 

czym obie Rady mogłyby nawiązać współpracę w tej kwestii. Przybliżył Radzie pomysł, 

który początkowo padł podczas tworzenia planu pracy. 

 

 W. Spandel przedstawił Radzie ramy prawne, jakie obowiązywałyby ten projekt.. 

 

 J. Łagowski zaproponował skorzystanie z już istniejących, nie używanych ławek 

miejskich, na co Rada przystała. 

 

 

Ad 9. 

 

 K. Targosz zauważył, iż mimo, że część kadencji Rady już przeminęła, nie zostało 

zrealizowanych jeszcze część punktów z planu pracy jaki radni sobie założyli. Zasugerował 

aby Rada przeprowadziła realną ocenę wszystkich projektów i zdecydowała, które chcą 

jeszcze wykonać, a które zależy odroczyć. 

 

 Przewodniczący wniósł o to, aby Rada skupiła się teraz na najważniejszych 

projektach, a te mniejsze, zostały na obecną chwilę w tyle. Zaznaczył także, że do 

prowadzenia jakiegokolwiek projektu niezbędne jest działanie grup roboczych, a więc 
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poprosił Radnych o większe zaangażowanie przypisanych do danych grup radnych. Omówił 

Młodzieżową Noc Filmową, projekt z biblioteką, współpracę z Gminną Radą Działalności 

Pożytku Publicznego - podając powyższe sprawy jako przykład kluczowych dla Rady działań, 

którymi istotne jest zajęcie się w chwili obecnej. Podsumował kwestię, jeszcze raz prosząc 

radnych o większe zaangażowanie w każdy z projektów oraz wspomniał o istniejącym już 

podziale obowiązków, do którego każdy z Radnych może się odwołać. 

 

 

Ad 10.   

 

 J. Łagowski oraz P. Lipa przedstawili Radzie kroki jakie zostały podjęte w tej 

kwestii. 

 

Ad. 11 

 

 K. Targosz reprezentując Komisję Informacyjną przedstawił Radzie sytuację 

związaną z dostępem do programu graficznego, jednocześnie poprosił Radną P. Jagiełło o 

przygotowanie narzędzi ułatwiających pracę komisji. 

 

 

Ad. 12 

 

 K. Targosz przedstawił opinię Komisji Informacyjnej ds. gadżetów promocyjnych. 

 

 W. Spandel pokazał Radzie przykładowy wniosek o przyznanie gadżetów 

promocyjnych. Rada zdecydowała o złożeniu wniosku w tej sprawie. 

 

Ad. 13 

 

 K. Targosz przedstawił Radzie początkowy zarys organizacji zawodów sportowych, 

omówił przebieg oraz zaznaczył koszty jakie prawdopodobnie muszą zostać poniesione, aby 

zawody zostały zorganizowane. Omówił poszczególne koszty przewidywane na każdy 

rodzajów zawodów, wspomniał o potrzebie zorganizowania sponsorów z uwagi na 

ograniczone możliwości finansowe Rady, zaproponował początkowy harmonogram 

zawodów. Zaproponował złożenie wniosku do Budżetu Miasta o finansowanie projektu.  

 

 W. Spandel zauważył, iż mimo dopracowania pomysłu zorganizowanie 

pojedynczego, dużego wydarzenia jest finansowo niemożliwe, dlatego zaproponował 

podzielenie tego na pojedyncze, mniejsze wydarzenia. 

 

 J. Spyrka wyraził swoje zdanie wg. którego cykl zawodów będzie zarówno łatwiejszy 

organizacyjnie jak i wizerunkowo lepszy. Nawiązując do kwestii finansowej zauważył, że 

mogliby współorganizować to wydarzenie z okolicznymi klubami sportowymi. Rada 

przystała na ten pomysł. 
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Ad. 14 

 

K. Targosz poruszył kwestię opóźnień w działaniach, spowodowanymi m.in 

nieskoordynowaną pracą członków Rady.  

 

 W. Spandel wyjaśnił  przyczynę części z opóźnień. 

 

 K. Targosz zaproponował rozpoczęcie posługiwania się programem komputerowym, 

który pomoże Radnym w ustaleni deadlinów, po to aby usprawnić pracę całości Rady. 

 

 

Ad. 15 

 

Punkt został zawarty w punkcie 9. porządku obrad. 

 

 

Ad.16 

 

Żaden z radnych nie wniósł interpelacji, bądź wniosku 

 

 

Ad.17 

 

Żaden z Radnych nie zgłosił spraw różnych ani oświadczeń. 

 

 

Ad. 18 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad i nie wnoszenia dalszych spraw przewodniczący 

Młodzieżowej Rady Miejskiej – Wojciech Spandel zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała  

  

…………………………………  

  

  

Przewodniczący  

  

…………………………………  


